
                                P r o t o k ó ł  Nr XXXIII 
 
 sesji Rady Gminy Szydłów, która odbyła się w dniu 19 lutego 2013 r. w sali 
konferencyjnej Urzędu Gminy w Szydłowie. 
 Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 1030,  a zakończyły o godz. 1250. 
 W obradach sesji uczestniczyli wszyscy, tj. 15 radnych. Lista obecności 
radnych jest załącznikiem do niniejszego protokołu. 
 

Proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji RG. 
4. Zapytania i interpelacje radnych. 
5. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie między sesjami RG. 
6. Rozpatrzenie projektów oraz podjęcie uchwał w sprawach: 

- określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub  
  zarządzającym jest Gmina Szydłów oraz warunków i zasad korzystania                    
  z tych przystanków, 
- wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi,  
  ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za pojemnik o określonej  
  pojemności, 
- określenia jednej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  
  od gospodarstwa domowego, 
- opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi odbieranymi od    
  właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy,                         
  a powstają odpady komunalne, 
- ustalenia sposobu obliczania opłaty za gospodarowanie odpadami   
  komunalnymi na terenie nieruchomości, na których w części zamieszkują  
  mieszkańcy i na których w części nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają  
  opady komunalne, 
- terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie  
  odpadami komunalnymi  
- wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami  
  komunalnymi. 
- Gminnego programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  
  na rok 2013, 
- Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2013, 
- zmian w budżecie Gminy na 2013 r.  

      7. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje 
      8. Wolne wnioski i informacje. 
      9. Zamknięcie obrad.  
 
Ad. 1. 
 
Obrady XXXIII sesji Rady Gminy otworzył i przewodniczył obradom Przewodniczący 
Rady Gminy pan Janusz Juszczak, który powitał obecnych na sesji pracowników UG, 
Wójta Gminy, Skarbnika Gminy, sołtysów, radnych oraz mieszkańców gminy. 
Na podstawie listy obecności radnych, przewodniczący RG stwierdził quorum 
uprawniające Radę Gminy do podejmowania prawomocnych uchwał.  
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Ad. 2.  
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił radnym proponowany porządek obrad 
XXXIII sesji RG i poprosił radnych o zgłaszanie wniosków co do jego zmian lub 
uzupełnień.  
Pani Alicja Kłonicka – Skarbnik Gminy zgłosiła w imieniu Wójta Gminy wniosek                     
o wykreślenie z porządku obrad podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie 
gminy Szydłów na 2013 r. gdyż przed sesją miała być podpisana umowa pod nazwą 
– umowa ramowa Projektu Systemowego „Czas na zmiany w Gminie Szydłów”                                   
w ramach programu operacyjnego Kapitał Ludzki współfinansowanego ze środków 
Europejskiego Funduszu Społecznego, ale jeszcze nie została podpisana. Umowa               
w najbliższych dniach zostanie podpisana i na następnej sesji zostanie przygotowany 
projekt uchwały w sprawie zmian budżecie gminy. 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek o zmianę porządku 
obrad i w przeprowadzonym głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty 
jednogłośnie. 
Przewodniczący RG zgłosił również wniosek o dodanie po punkcie 5. jako punkt 6. 
sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę 
samorządu terytorialnego. 
W przeprowadzonym przez przewodniczącego RG głosowaniu jawnym wniosek 
został przyjęty jednogłośnie.  
Trzecią poprawkę do porządku obrad zgłosił Przewodniczący RG ze względu, iż na 
wspólnym posiedzeniu komisji RG Radni zdecydowali o przyjęciu projektu uchwały 
Nr XXXIII/ 150/ 2013 natomiast przygotowany projekt uchwały Nr XXXIII/151/2013     
w sprawie określenia jednej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi od gospodarstwa domowego zostaje wycofany i aby nie zmieniać  
numeracji dalszych projektów uchwał, w miejsce wycofanej uchwały zaproponował 
wprowadzenie  podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2013 r. jako Nr XXXIII/ 151/ 2013. Poprawka                        
w przeprowadzonym głosowaniu jawnym została przyjęta jednogłośnie. 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował radnych, że dziś otrzymał pismo z Klubu 
Radnych PSL w sprawie przedłożenia dwóch projektów uchwał w sprawie określenia 
jednej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od gospodarstwa 
domowego oraz w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty i stawki za pojemnik                   
o określonej pojemności. Przewodniczący RG wskazał, że nie możemy brać pod 
uwagę projektów uchwał, gdyż z tego co jest zorientowany Klub Radnych PSL nie 
ma wymaganej liczby członków – powinno być 5, a jest 4, gdyż radny Stanisław 
Buszko zrezygnował z pracy w Klubie radnych PSL. 
Radny Krzysztof Ćwiek powiedział, że nie zgadza się z orzeczeniem 
Przewodniczącego Rady Gminy, że wniosek Klubu Radnych PSL nie wyczerpuje 
wszystkich możliwości aby wprowadzić w obrady sesji zgłoszonych projektów 
uchwał. Jednocześnie poinformował, że radny Stanisław Buszko złożył rezygnację                 
z członka w Klubie radnych PSL po akcie złożenie przez niego projektów uchwał.  
Z uwagi na to, że pan St. Buszko nie zgłosił się na posiedzenie Klubu radnych 
decyzja była podjęta 4 głosami członków Klubu.  
Przewodniczący RG poinformował, że po sesji przedstawi radnemu K. Ćwiek opinię 
prawną w tej sprawie. 
Więcej wniosków nie zgłoszono w związku z czym Przewodniczący Rady Gminy 
odczytał ponownie porządek obrad wraz z wprowadzonymi zmianami, który został 
przyjęty jednogłośnie.  
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Ad. 3.  
 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że do chwili rozpoczęcia sesji nie wpłynęły 
pisemne wnioski lub zastrzeżenia co do treści protokołów z poprzednich sesji Rady 
Gminy, tj. Nr XXXI  i Nr XXXII. Zwrócił się do radnych o zgłaszanie ustnych uwag co 
do tych protokołów.  
Z-ca Przewodniczącego RG zgłosił poprawkę do protokółu z dnia 30.11.2012 r.,                
kiedy obecny na sesji był V-ce Starosta. Powiedział wtedy, iż zgłaszał do V-ce 
Starosty prośbę o założenie lamp na ul. Staszowskiej, ułożenie asfaltu i wykonanie 
chodnika na tej ulicy, a w protokole nie zostało to zapisane.  
Przewodniczący RG  poprosił radnych aby dopisali w swoich protokołach w punkcie 
4, podpunkt 5, że Z-ca Przewodniczącego RG  zwrócił się do V-ce Starosty                      
o założenie lamp na ul. Staszowskiej, wyasfaltowanie i zrobienie chodnika na tej 
ulicy. Innych uwag do protokołów nie zgłoszono i w przeprowadzonym głosowaniu 
poprawka została przyjęta 11 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciw” i 1 głosie 
„wstrzymującym się”. 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie protokoły z sesji Nr 
XXXI i Nr XXXII, które zostały przyjęte 11 głosami „za” przy 4 głosami „przeciw”.  
Radny Andrzej Pasternak zgłosił,  że w protokole Nr XXXII w punkcie podjęcie 
uchwał dotyczącym dyskusji nad uchwałą w sprawie określenia przystanków -  str. 5 
protokołu napisano wyraz dróg, a powinno być przystanków. 
Przewodniczący RG powiedział, że protokoły mamy już przyjęte ale poprosił radnych 
aby skreślili wyraz „dróg” a wpisali „przystanków”.   
Przewodniczący RG ponownie poddał pod głosowanie poprawkę w protokole Nr 
XXXII i przyjęcie obu protokołów. Poprawkę radni przyjęli jednogłośnie natomiast 
protokoły zostały przyjęte większością głosów: 11 głosów „za” przy 4 głosach 
„przeciw”.  
 
Ad. 4. 
 
W tym punkcie porządku obrad radni zgłosili interpelacje i zapytania:  
- radny Jerzy Klamczyński - zgłosił, że na parkingu w Szydłowie stoi już od kilku  
  miesięcy samochód ciężarowy, należy się tym zainteresować aby ktoś go sprzątnął,  
  również przy ul. Kieleckiej na skrzyżowaniu leżą drzewa, które też powinny być  
  sprzątnięte. Następnie stwierdził, że mały traktorek jaki posiada UG jest już     
  zużyty, a nieładnie wygląda jak pracownicy jeżdżą po rynku taczkami i jego zdaniem  
  należy pomyśleć o kupnie nowego takiego sprzętu. Ponadto dodał, iż obok  
  gimnazjum jest zapadnięta kostka - należy to na wiosnę poprawić, a plac za  
  Urzędem Gminy należy uporządkować, ułożyć kostkę aby zmienić wygląd  tego  
  miejsca,  należy również usunąć znaki z napisami „Policja”. Należy  na wiosnę  
  posadzić parę drzew w  Rynku, a z placu obok kościoła  należy usunąć starą  
  drewnianą toaletę, uporządkować plac i umieścić tam przenośną toaletę typu TOI – 
  TOI,  
- radny Tadeusz Graca - zapytał jaka kwota pieniędzy w ubiegłym roku była  
  przeznaczona na OSP i co się stało z niewykorzystanymi środkami.  
  Pani Skarbnik odpowiedziała, że w  ubiegłym roku na OSP  przeznaczone zostało  
  156.000 zł, a w ciągu roku były jeszcze zwiększenia. Część tych środków była  
  pozostawiona na zobowiązania ponoszone w końcu roku, a które należało  
  uregulować w styczniu 2013 r. Środki z roku poprzedniego nie przechodzą na  
  następny rok.  
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W tej chwili obrady sesji opuścił Przewodniczący RG pan Janusz Juszczak,                       
a prowadzenie obrad przekazał panu J. Klamczyńskiemu -  Z-cy Przewodniczącego 
RG. 
- radny Marek Skuza - zgłosił potrzebę wycięcia gałęzi przy drodze w Gackach, gdyż  
  mieszkańcy, którzy posiadają ciężarowe auta narzekają, że gałęzie rysują  
  samochody, 
- radny Krzysztof Ćwiek - zapytał czy w związku ze zmianą dostawcy energii  
  elektrycznej są jakieś oszczędności z tego tytułu,  
- Krzysztof Fit. – zgłosił, że w Woli Żyznej na słupie nr 5 brak jest oświetlenia,                              
  zgłosił również potrzebę pracy koparki przez jeden dzień w tym sołectwie, zapytał  
  także czy w UG będzie ktoś kto będzie pomagał rolnikom w wypełnianiu wniosków  
  do ARiMR. Radny zapytał Wójta czy w UG są zatrudnione osoby, które mają do  
  odpracowania kary sądowe, a jeśli tak to oni powinni między innymi zająć się  
  obcinaniem przeszkadzających gałęzi. 
W tym czasie na salę obrad wrócił Przewodniczący RG i przejmując przewodnictwo 
obrad podziękował za zastępstwo. 
- radny Ireneusz Jastrząb - poprosił o usunięcie drzewa przy budynku byłej szkoły  
  podstawowej w Potoku a obecnie przedszkola gdyż jest to drzewo uschnięte                          
  i zagraża bezpieczeństwu, zwrócił także uwagę, iż przy placu GS rosną   
  pochyłe drzewa, także świerki które zacieniają ściany budynku, a  które również   
  należałoby usunąć.         
                                     
Ad. 5.  
 
Wójt Gminy złożył sprawozdanie z prac w okresie między sesjami i tak powiedział:  
- złożony został wniosek o dofinansowanie z programu odbudowy dróg lokalnych  
  drogi na Sachalinie. Jednak zwiększył się udział środków własnych z 30 % na 50%             
  i w takiej sytuacji nie ma większych szans by otrzymać dofinansowanie, również ze  
  względu na małą ilość punktów jaką otrzymał ten projekt. Będziemy zmuszeni  
  robić drogę o szerokości 3 m we własnym zakresie, 
- wspólnie z radnym St. Buszko przeprowadził rozmowę z  Burmistrzem  Staszowa    
  w sprawie drogi z Jabłonicy do  Kurozwęk i jest szansa, że w tym roku zostanie  
  ona wykonana, 
- firma „Remondis”, która odbiera śmieci od części mieszkańców Gminy przysłała  
  swoim kontrahentom książeczki opłat za odbiór śmieci w 2013 r., które to opłaty   
  wzrosły o ok. 30 % . W związku z tym interweniował telefonicznie i firma wycofała   
  się z tej podwyżki – do końca obowiązywania umów na odbiór śmieci będą  
  obowiązywały dotychczasowe opłaty,  
- do LGD „Białe Ługi”  złożony został wniosek o dofinansowanie wyposażenia   
  świetlic i są duże szanse, że Gmina otrzyma takie dofinansowanie, problem jest        
  ze świetlicą w  Osówce, gdyż nieruchomość za remizą jest własnością wspólnoty, 
- do stowarzyszenia „Świętokrzyski Karp”  złożony został wniosek o dofinansowanie  
  wykonania parkingu przy Ośrodku Zdrowia w Szydłowie i na zakup donic, celem  
  posadzenia roślinności i kwiatów  na Rynku w Szydłowie, 
- wziął udział w Powiatowej Radzie Zatrudnienia w Staszowie,  
- z Powiatowego Urzędu Pracy mieliśmy przyznane 3 osoby do prac interwencyjnych     
  i 2 osoby na staż lecz po negocjacjach przydzielono 5 osób na prace interwencyjne  
  i 3 osoby na staże,  
- wspólnie z delegacją STS Szydłów  uczestniczył w ogólnopolskich obchodach 150  
  rocznicy wybuchu Powstania Styczniowego, które odbyły się w Szydłowcu, 
- kilkukrotnie przeprowadził rozmowy telefoniczne z dyr. Papajem z Wydziału  
  Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego UW w Kielcach w sprawie    
  przyśpieszenia opiniowania wniosków z programu 126 – „Przywracanie potencjału              
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  w gospodarstwach rolnych”, 
- uczestniczył w Kielcach w  spotkaniu z Ministrem Sportu i Turystyki - panią Joanną  
  Muchą, które dotyczyło zdrowotności  społeczeństwa,  a w szczególności dzieci                        
  i młodzieży, 
- uczestniczył w posiedzeniu Powiatowego Centrum Zarządzania Kryzysowego  
  w Staszowie. 
  
Ad. 6. 
 
Pan Mariusz Misterkiewicz – p.o. kierownika Zespołu Obsługi Szkół przedstawił 
sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Szydłów za 
2012 rok. I tak powiedział, że wprowadzona ustawą z dnia 19.11.2009 r. zmiana 
ustawy Karta Nauczyciela nałożyła na organ prowadzący szkołę przeprowadzenie 
analizy poniesionych wydatków na wynagrodzenie nauczycieli w odniesieniu do 
wysokości średnich wynagrodzeń. w przypadku nie osiągnięcia w roku podlegającym 
analizie wysokości średnich wynagrodzeń, organ prowadzący ustala kwotę różnicy 
między wydatkami poniesionymi, a iloczynem średniorocznej liczby etatów 
nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu oraz średnich wynagrodzeń 
nauczycieli. 
Ustawa ta określiła następujące  terminy 
- do 20.01 – organ prowadzący przeprowadza analizę poniesionych wydatków, 
- do 31.01. – organ prowadzący wypłaca kwotę różnicy, 
- do 10.02. – organ sporządza sprawozdanie i w ciągu 7 dni przedkłada RIO,                   
  organowi stanowiącemu jednostki, dyrektorom szkół i związkom zawodowym  
  nauczycieli. 
W roku 2012 obowiązywały 2 kwoty bazowe: 
- od m-ca stycznia do m-ca sierpnia  – 2.618,10 zł, 
- od m-ca września do m-ca grudnia – 2.717,59 zł.  
Ogółem kwota niedoszacowania wyniosła – 5.572,95 zł.  
Pytań i uwag dotyczących przedstawionego sprawozdania nie zgłoszono.  
 
Ad. 7.  
 
W tym punkcie porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt 
uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem 
lub zarządzającym jest Gmina Szydłów oraz warunków i zasad korzystania z tych 
przystanków. Powiedział, że na posiedzeniu komisji RG został wykryty błąd                    
w załączniku Nr 1, który został poprawiony i radni otrzymali nowy załącznik. 
Pytań i uwag dotyczących projektu uchwały nie było i w przeprowadzonym przez 
Przewodniczącego głosowaniu jawnym Rada Gminy uchwaliła jednogłośnie tę 
uchwałę  - 15 głosów „za”. 
 

U C H W A  Ł A Nr XXXIII/ 149/ 2013 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie 
wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 
ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za pojemnik o określonej pojemności. 
Pan Michał Kaczmarczyk – pracownik UG poinformował, że w sprawie ustalenia 
opłat zostały przygotowane 2 wersje uchwał. Pierwsza wersja -  opłaty pobiera się od 
osoby zamieszkującej daną nieruchomość i druga wersja - od gospodarstwa 
domowego. Po konsultacji na posiedzeniu wspólnym komisji RG radni zdecydowali 
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aby przyjąć wersję opłat od osoby zamieszkującej daną nieruchomość która wynosić 
będzie 8,00 zł za odpady nie segregowane i 5,50 zł za odpady zbierane i odbierane 
w sposób selektywny. 
Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że gminie zależy aby było jak najwięcej 
segregowanych odpadów gdyż w innym przypadku gmina będzie płacić kary. 
Zaznaczył, że w § 3 tej uchwały stawki za pojemniki dotyczą sklepów. 
Radny Marek Skuza zapytał czy na odpady będą worki czy pojemniki i kto za nie 
będzie płacił.  
Pan M. Kaczmarczyk wyjaśnił, że jeszcze nie wiadomo czy będą pojemniki i czy 
każdy będzie musiał kupić pojemnik czy firma będzie dostarczać swoje. 
Radny Krzysztof Ćwiek powiedział, że nie wie skąd wzięła się opłata 8,00 zł i 5,50 zł 
za odpady segregowane. Z analizy kosztów firm, które do tej pory odbierały śmieci 
wynika, że odbierały one  około 280 ton odpadów rocznie, a z wyliczeń wynika, że 
będzie 560 ton, odbierający będzie miał samochód 10 t, to powinien robić 10 kursów, 
a w wyliczeniach jest, że będzie robił 20 kursów.  
Zdaniem radnego K. Ćwieka dzieci do 2 lat powinni być zwolnione z opłat  i Klub 
radnych PSL jest zdania aby obniżyć stawkę opłaty na 6,00 zł. 
Przewodniczący RG powiedział, że jakby nie myśleli o polityce prorodzinnej to 
uchwała byłaby podjęta już w m-cu grudniu.   
Wójt Gminy zaznaczył, że dziś podejmujemy taką uchwałę jaka została 
przygotowana, a zmiany na pewno będą  i to już być może w miesiącu kwietniu, gdyż 
jak jest w domu 5, 7 czy 8 dzieci, to musimy się zastanowić jak rozwiązać ten 
problem aby odciążyć te rodziny.  Z tego co się zorientował, to są gminy które mają 
niższe stawki ale są i takie, które mają wyższe stawki. Np. w Pierzchnicy mają 
ustalone stawki od 2 osób – 12,00 zł, a od 3 osób – 18,00 zł.  
Radny Tadeusz Graca zwrócił się do Wójta Gminy z pytaniem, czy te stawki były 
konsultowane z mieszkańcami naszej gminy,  bo mówi, że konsultował się                          
w innych gminach. Wójt Gminy odpowiadając stwierdził, że nie było zebrań                             
z mieszkańcami naszej gminy ale sołtysi przeprowadzili rozmowy z mieszkańcami.  
Z danych statystycznych Urzędu Statystycznego  wynika ile odpadów wytwarza                       
1 mieszkaniec, a firmy „Remondis” i „Zieliński” przedstawiły koszty transportu i na 
podstawie tych danych powstała analiza kosztów i przygotowany został projekt 
uchwały. 
Więcej uwag i zapytań nie było i w przeprowadzonym głosowaniu jawnym uchwała 
została uchwalona większością głosów: 11 głosów „za” przy 4 głosach „przeciw”. 
 

U C H W A Ł A Nr XXXIII/ 150/ 2013 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Przewodniczący RG przedstawił kolejny projekt uchwały  w sprawie uchwalenia 
Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2013. Jednocześnie 
zaznaczył, że taki program musi być uchwalany co roku. 
Radny Krzystof Ćwiek zapytał czy na terenie naszej gminy są przypadki używania 
środków odurzających miękkich lub twardych. Wójt Gminy odpowiadając stwierdził, 
że jest członkiem Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i do 
chwili obecnej nie było żadnych zgłoszeń o używaniu narkotyków, ale pojawiły się nie 
oficjalne informacje, że w centrum Rynku są przypadki pojawiania się narkotyków. 
Innych pytań i uwag w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii na rok 2013 nie było i w przeprowadzonym głosowaniu jawnym Rada 
Gminy jednogłośnie ją uchwaliła  - 15 głosów  „za”. 
 

U C H W A Ł A Nr XXXIII/ 151/ 2013 
(o treści jak w załączeniu) 



7 
 

 
Kolejny projekt uchwały przedstawiony przez Przewodniczącego Rady Gminy 
dotyczył opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi odbieranymi od 
właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują  mieszkańcy, a powstają 
odpady komunalne. 
Radny Jerzy Klamczyński zapytał co maja zrobić osoby, które mają domy w naszej 
gminie, a przyjeżdżają tylko na lato. 
Pan Michał Kaczmarczyk odpowiedział, że wymienione osoby w ciągu 2 tygodni mają 
się zgłosić do Urzędu Gminy celem wypełnienia deklaracji. 
Wójt Gminy dodał, że największym problemem będzie z osobami, które maja 
wybudowane domki w Korytnicy.  
Innych pytań i uwag odnośnie przedstawionej uchwały nie było i  w 
przeprowadzonym głosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie uchwaliła tę 
uchwałę – 15 głosów „za”. 
 

U C H W A Ł A Nr XXXIII/ 152/ 2013 
(o treści jak w załączeniu) 

 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał kolejny projekt uchwały w sprawie ustalenia 
sposobu obliczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie 
nieruchomości, na których w części zamieszkują mieszkańcy i na których w części 
nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne. 
Radni nie zgłosili uwag i zastrzeżeń do projektu uchwały i w przeprowadzonym 
glosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie uchwaliła tę uchwałę – 15 głosów „za”. 
 

U C H W A Ł A Nr XXXIII/ 153/ 2013 
(o treści jak w załączeniu) 

 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał kolejny projekt uchwały w sprawie terminu, 
częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
Pan Kaczmarczyk Michał poinformował, że opłaty za odpady komunalne wpłacane 
będą z góry. 
Radny K. Ćwiek powiedział, że w § 1 pkt. 2 powinniśmy wpisać nr  uchwały gdyż 
mamy już podjętą.  
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że lepiej pozostawić tak jak jest aby nie 
wpisywać nr uchwały bo  gdybyśmy zmienili kwotę opłaty to wówczas musielibyśmy 
zmieniać dwie uchwały. 
Więcej uwag i zapytań nie było i w zarządzonym przez Przewodniczącego 
głosowaniu  jawnym uchwała została uchwalona jednogłośnie – 15 głosów „za”. 
 

U C H W A Ł A Nr XXXIII/ 154/ 2013 
(o treści jak w załączeniu) 

 

Przedostatni projekt uchwały przedstawiony na obecnej sesji dotyczył wzoru 
deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  
Przewodniczący RG powiedział, że pan Michał Kaczmarczyk na posiedzeniu komisji 
mówił o deklaracjach jak również będą omawiane na zebraniach wiejskich. Radni nie 
zgłosili uwag i zastrzeżeń do projektu uchwały i w przeprowadzonym głosowaniu 
jawnym Rada Gminy jednogłośnie uchwaliła tę uchwałę - 15 głosów „za”. 
  

U C H W A Ł A Nr XXXIII/ 155/ 2013 
(o treści jak w załączeniu) 

 

Ostatni projekt uchwały XXXIII sesji RG dotyczył uchwalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2013. Przewodniczący 
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RG poinformował, że zgodnie z ustawą o wychowaniu w trzeźwości Rada Gminy 
winna jest corocznie uchwalać taki program.  
Radni nie wnieśli uwag i zastrzeżeń do przedstawionego projektu uchwały i w 
przeprowadzonym przez przewodniczącego głosowaniu jawnym uchwała została 
uchwalona jednogłośnie – 15 głosów „za”. 
 

U C H W A Ł A Nr XXXIII/ 156/ 2013 
(o treści jak załączeniu) 

 
Ad. 8. 
 
Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych udzielił Wójt Gminy: 
- w sprawie samochodu stojącego na parkingu – fakt ten zostanie zgłoszony na  
  Policję, 
- usuwanie gałęzi przy drodze – zdaniem Wójta  takie drobne rzeczy nie powinny być  
  zgłaszane tylko albo sołtys albo mieszkańcy powinni wyciąć przeszkadzające  
  gałęzie, 
- zakup traktorka – został złożony wniosek do Stowarzyszenia „Świętokrzyski Karp”,         
  a czy dostaniemy dofinansowanie, czy nie, to będziemy zmuszeni kupić taki sprzęt, 
- drzewa, które leżą przy ul. Kieleckiej - ściągała  pani dyrektor GCK na plener  
  rzeźbiarski, 
- kostka przy gimnazjum – wiosną br. zostanie naprawiona, 
- plac przy UG - na dzień dzisiejszy nie jest możliwe określenie zakresu robót ale  
  będą czynione starania aby poprawić wygląd tego placu, 
- w sprawie WC przy murach - rozmawiał z księdzem ale jest też Rada Parafialna              
  i ona powinna rozmawiać z księdzem, gdyż ksiądz chce aby gmina płaciła za toalety  
  przenośne,  
- środki z Ochotniczych Straży Pożarnych – czy nie wykorzystane w danym roku   
  przechodzą na następny rok. Nawiązując do pytania radnego T. Gracy sołtys                      
  Szydłowa zapytał czy istnieje nadwyżka budżetowa z lat ubiegłych jeśli na danym  
  paragrafie zostają środki czy na następny rok pozostają do wykorzystania na tym   
  paragrafie, gdyż potrzeby straży są dosyć duże.  
  Pani Skarbnik Gminy odpowiedziała, że środki pozostające nie przechodzą na  
  nadwyżkę budżetową. 
- znaki wskazujące Policję  - wniosek o usunięcie  zgłosimy na Policję do Staszowa, 
- co do oszczędności prądu - nie da się dziś wyliczyć oszczędności ale przy  
  przetargu była niższa cena o 10 %, 
- w sprawie koparki do Woli Żyznej - nie ma potrzeby zgłaszać na sesji tylko należy  
  przyjść do Wójta i zgłosić taką potrzebę, 
- usunięcie drzew przy Ośrodku Zdrowia w Potoku - sołtys Potoka obiecał pomoc                 
  w ich usunięciu. 
Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że obecnie, po reorganizacji posterunków 
Policji  na odcinku od Staszowa do Jędrzejowa o długości 56 km  nie ma posterunku 
policji. 
Sołtys St. Wojterski powiedział,  że gdy Posterunek  był w Szydłowie najczęściej 
policjant  jednoosobowo stał w krzakach w ciemnym miejscu i nikt tym się nie 
zainteresował czy to było prawidłowo.  
Wójt Gminy powiedział, że teraz jest więcej kontroli policyjnej niż było wcześniej. 
  
Ad. 9.  
 
W dyskusji głos zabrali: 
- radny K. Ćwiek - poinformował Przewodniczącego Rady Gminy, że postara się dziś  
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  wysłać pismo o rozwiązaniu Klubu Radnych w taki sam sposób jak Klub był  
  tworzony. Radny zapytał, że mamy przystanek w Szydłowie gdzie zatrzymują się  
  busy od strony plebanii, a w wykazie go nie ma.  
- sołtys z Szydłowa powiedział, że podjęta została uchwała o przystankach, a czy  
  gmina będzie pobierać opłatę za przystanki zapytał również czy będzie zrobione   
  wejście na końcu cmentarza. 
- radny Jerzy Klamczyński - powiedział, że wie iż pismo w sprawie drzew przy  
  Ośrodku Zdrowia zostało wysłane do Zakładu Energetycznego w Busku ale może  
  należy ponaglić tę sprawę. Dowiedział się, że w świetlicy  w Gackach nie pali się  
  gdyż są niedrożne kominy, przecieka dach i gdy będzie robiony remont budynku, to  
  należałoby zacząć od tych prac.   
- radny Tadeusz Graca - zapytał czy w Ośrodku Zdrowia jest dyrektor Ośrodka czy  
  osoba pełniąca obowiązki dyrektora. 
- radny L. Wójcik - zapytał o przystanek na Sachalinie – wie, że pisma zostały  
  wysłane ale czy coś będzie zrobione.  
Wójt Gminy odpowiadając na zapytania stwierdził: 
- opłata za korzystanie z przystanków - jeśli ustalilibyśmy opłaty to były by to  
  groszowe kwoty i w skali roku do budżet wpłynęło by około 100 zł,  
- wycinka drzew przy Ośrodku Zdrowia - musimy się przypomnieć w Zakładzie  
   Energetycznym,  
- wejście na cmentarz zostanie wykonane, 
- w ośrodku zdrowia na razie jest p.o. - pani lekarz B. Szymańska. W dniu 28.02. br.  
  odbędzie się posiedzenie  Rady Społecznej SPZOZ i w najbliższym czasie zostanie  
  ogłoszony konkurs na stanowisko dyrektora SPZOZ w Szydłowie, ale procedura  
  powołania dyrektora potrwa około 2 miesięcy, 
- świetlica w Gackach – wie, że prace należy rozpocząć od dachu i dodał, że                     
  ze środków własnych Gmina postara się zabezpieczyć dach, a ze środków LGD  
  „Białe Ługi” będzie wykonywany remont pomieszczeń wewnątrz budynku.  
 
Ad. 10. 
 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że porządek obrad sesji został w pełni 
zrealizowany i dokonał zamknięcia obrad XXXIII sesji Rady Gminy Szydłów.  
 
 
      Protokołowała 
 
Teresa Kaniszewska 


